

英文版

教授

师资队伍

- 师资概览
- 英语系
- 朝鲜语系
- 德语系
- 教授
- 日语系
- 法语系
- 大学外语教学部

学院特色

- 重点研究基地
- 省级重点学科
- 省级品牌专业
- 省级特色专业
- MTI翻译硕士
- 《中国外语研究》

左金梅



左金梅，女，教授，1959年出生。1994年6月毕业于广州外国语学院获英语语言文学硕士学位，2003年英国瑞丁大学访问学者，现中国海洋大学外语学院英语系任教，硕士研究生导师。主要担任研究生、本科生西方文论、诗歌概论、西方文学、英美文学等课程。研究方向为英美文学，主要研究兴趣为女性主义与浪漫主义，在《外国文学评论》、《外国文学研究》等重要学术刊物上发表有关论文30多篇；出版《西方文学》、《英国文学》、《美国文学》、《当代西方文论》、《英美浪漫主义诗歌欣赏》等著作、教材10部；完成山东省社科规划、山东省教育厅、青岛市社科规划关于女性主义研究的项目3项。

Zuo Jinmei (b. 1959), female, Professor of Department of English, Foreign Languages College, Ocean University of China: Master of English and American Literature from Guangzhou Foreign Languages Institute, 1994; Visiting Scholar of Reading University, 2003; Teaching courses for undergraduates: American Literature, English Literature, Western Literature, English Intensive Reading, and other basic courses of English; Teaching courses for postgraduates: Western Literary Theory and Criticism, and English and American Romantic poetry; 30 articles published in Foreign Literature Review, Foreign Literature Studies, and so on. 10 books published by China Ocean University Press and so on.